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Poznámka:  Zveřejněna je pouze upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu 

zveřejňovaných osobních údajů podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů 
v platném znění. Osobní údaje jsou v souladu s § 16, § 17 a § 95 zákona 
č. 128/2000 Sb.,o obcích v platném znění. 
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bod jednání číslo    6  
 
 

 
Příspěvek do 9. sch ůze Rady m ěsta Ku řimi konané dne 28.03.2018  
 
Zápis z jednání komise dopravy 
 
 
Obsah materiálu: Důvodová zpráva 

 A - zápis  
 
Materiál předkládá:  Mgr. Ing. Drago Sukalovský - starosta 

 
Materiál zpracoval:  Ing. Jiří Kovář - vedoucí odboru  
 
 
Důvodová zpráva:  
 

Radě města Kuřim je předložen zápis z jednání komise dopravy dne 12. 3. 2018. 
 
 
Návrh na usnesení: 
 

RM  b e r e   n a   v ě d o m í   zápis z jednání komise dopravy ze dne 12. 3. 2018  v bodě 5 
a schvaluje body 1, 2, 3, 4 a 6, dle zápisu v příloze. 

Termín plnění: 30. 4. 2018 (OD) 

 
  

 
 
 



 
 
 
 

 
 
 

Zápis č.2/2018 
z jednání komise dopravy, konaného dne 12.03.2018 ve velké zasedací místnosti 

MěÚ Kuřim od 18,30 hod. 
 

 
V době zahájení schůze v 18,30 hod. bylo přítomno 8 členů komise a tajemník.  
 
Komise byla usnášení schopná. 
 
 
Přítomni za komisi dopravy dle prezenční listiny: 
Ing Pančík,  Ing.Krčma,  pí.Můčková ,  Ing.Kotek, p.Nováček, Mgr.Ing.Němečková, 
Mgr.Vítek,     p.Kupčík,  Ing. Vrabec,  p.Kubíček ,   
 
 
 
Dále:   Ing. Kovář 
 
 
Hosté: Mgr.Ing.Sukalovský, PaedDr. David Holman 
 
 
 
Program jednání:  
Komise schválila program jednání, předložený předsedou komise Ing.Krčmou 
Hlasováno: 8 pro.  
Návrh byl p řijat. 
 
1. Práh ulice  U Stadionu 
Komise dopravy doporučuje realizaci zpomalovacích polštářů na ulici U Stadionu dle 
projektové dokumentace. 
Hlasováno:  6 pro     proti 2 
Návrh byl p řijat . 
 
 
2. Označení zábradlí na Komenského u ZŠ 
Komise dopravy doporučuje označit zábradlí reflexními prvky 
Hlasováno:  8 pro  
Návrh byl p řijat . 
 
 
3.  Sjezd na Luční (p.č. 106/1) 
Komise dopravy doporučuje realizaci sjezdu na ulic Luční dle projektové dokumentace. 
Hlasováno:  7 pro    proti 1 
Návrh byl p řijat . 
 
 



4. Místní úprava – umístění VDZ  V12c v křižovatkách 
Komise dopravy doporučuje umístit vodorovné dopravní značení dle přiložené dokumentace. 
Komise dopravy doporučuje v takto vyznačených lokalitách zvýšit počet kontrol 
Hlasováno:  pro 7   zdržel se 1 
Návrh byl p řijat . 
 
       
 
5. Dopravní terminál Kuřim 
Komise dopravy doporučuje předloženou variantu nerealizovat a doporučuje zpracovat 
variantní studie 
Hlasováno:  8 pro 
Návrh byl p řijat . 
 
 
 
6. Sjezd na ulici  Husova 
Komise dopravy doporučuje zřízení sjezdu na parcely 836/1 a 836/2 . 
Hlasováno:  8 pro 
Návrh byl p řijat . 
 
 
Ve 20:15  odešel z jednání komise dopravy Ing.Krčma 
 
8. Různé 
Komise dopravy projednala otázky příjezdu k hl. vchodu u ZŠ Tyršova,  místa pro ZTP u 
Baba Cafe,  dále  legalizace parkovaní   -  vše  bez  přijatého usnesení 
 
 
 
 
 
Jednání komise dopravy bylo ukončeno ve 21:00 hod. 
 
Zapsal: Kovář 
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